
Zápisnica 

z výborovej schôdze KCHF konanej 20.11.2023 – per rollam 

 
Na základe požiadavky predsedu KCHF bolo na deň 20.11.23023 zvolané zasadnutie výboru KCHF 

per rollam prostredníctvom  aplikácie  wats up  s názvom „Výbor KCHF 2023“.  

 

  

Program zasadnutia: 

1.Schválenie vyšetrenia MR(hlavy )u troch vybraných farbiarov s podozrením na epilepsiu.  

 

 

Pozvánka na výbor bola zaslaná členom výboru a dozornej rady 20.11.2023 o 17:56 hod (aplikácia 

wats up s názvom „Výbor KCHF 2023“).  

 

V pozvánke okrem jediného bodu programu, bolo k bodu uvedené, že vyšetrenie by malo vyvrátiť 

vplyv ostatných zdravotných poškodení (nádor, zápal alebo iné). Vyšetrenie sa pohybuje v cene 450 

€. Jednalo by sa o vyšetrenie zatiaľ troch psov. Ďalšie vyšetrenia by sa odsúhlasili na konferencii. 

Na konferencii by sa dodatočne schválila aj zmena rozpočtu, t.j. použitie 3x 450€ = 1350€ na 

predmetné MR vyšetrenia, ktoré v návrhu rozpočtu na rok 2023 schvaľované neboli. 

Tajomník požiadal o vyjadrenie jednotlivých členov  a riešenie vyššie uvedenému podnetu. 

Hlasovanie vykonať písomným prejavom hlasujem za, hlasujem proti, zdržal som sa hlasovania.    

V diskusii sa ujasnilo, že MR vyšetrením, by sa vylúčili iné príčiny  epileptických prejavov 

u vybraných psov poradcami chovu  a tieto psy by boli vyradené z chovu.   

 

 

1.Mgr. Ján Maruščák : hlasoval za 

2.Ing. Ľubomír Kmeťo : hlasoval za návrh 

3.Ing. Peter Grellneth ml. : Hlasoval za návrh 

4.Ing. Peter Chrúst: Bol za schválenie vyšetrenia MR 

5.Tibor Gešvandtner: Hlasoval za 

6.Jakub Bašista : taktiež bol za 

7.Marek Sirotný : Hlasoval za 

8.Ing Ivan Horňáček: hlasoval za  

9.Marián Legerský: hlasoval za   

   

Mimo hlasovania výboru KCHF podporil súhlasným stanoviskom predmet hlasovania aj predseda 

dozornej rady KCHF Ing. Jánošík  

 

Uznesenie k bodu 1:   

Výbor KCHF schvaľuje 

- vyšetrenie MR hlavy u troch vybraných jedincov, vybraných poradcami chovu, ktorí prejavujú 

príznaky poškodenia zdravia s podozrením na epilepsiu na náklady klubu. (Za hlasovalo 9 členov, 

proti 0, zdržalo sa 0).  

 

 

zapísal: Ing. Ivan Horňáček      overil : Marek Sirotný   


